
Oświadczenie złożone 
przez senator Alicję Chybicką 

na 20. posiedzeniu Senatu 
w dniu 9 listopada 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do prezes Narodowego Funduszu Zdrowia Agnieszki Pachciarz 

Szanowna Pani Prezes! 
W związku z prośbą o interwencję skierowaną do mnie przez Przychodnię NZOZ „Ośrodek Medyczny 

Ziemo-Vita” we Wrocławiu zwracam się do Pani Prezes z prośbą o przeanalizowanie problemu związanego 
z procesem kontraktowania przez DOW NFZ poradni specjalistycznych zatrudniających lekarzy z I stopniem 
specjalizacji. 

Przychodnia „Ziemo-Vita”, mimo wieloletniej działalności na terenie miasta Wrocław, uzyskania certyfi-
katu ISO 9001-2009 oraz pozytywnych wyników kontroli NFZ i audytorów ISO, niestety nie otrzymała kon-
traktów na poradnię okulistyczną, urologiczną i endoskopię. Mimo iż rozporządzenie Ministra Zdrowia 
z dnia 28 października 2011 r. zmieniające rozporządzenie w sprawie świadczeń gwarantowanych z zakresu 
ambulatoryjnej opieki specjalistycznej reguluje sprawę zatrudnionego personelu i pozwala na to, aby w po-
radni specjalistycznej jako personel zatrudniony był lekarz z II lub I stopniem specjalizacji, NFZ w tabeli 
punktowej zatrudnionego personelu ustaliło 0 pkt. dla lekarza z I stopniem specjalizacji. W wyniku takiego 
właśnie ustalenia tabeli punktowej przychodnia nie otrzymała kontraktu na ww. poradnie. Takie podejście 
uniemożliwi pracę w zawodzie lekarzy z I stopniem specjalizacji, a przecież lekarze z I stopniem specjalizacji 
to osoby pracujące kilkadziesiąt lat, posiadające ogromne doświadczenie. 

Zwracam się do Pani Prezes z prośbą o przeanalizowanie przedstawionej sprawy i podjęcie działań zmie-
rzających do zmiany tabeli wyceny punktowej, polegającej na zmniejszeniu różnicy pomiędzy specjalistami 
II i I stopnia pracującymi w poradniach specjalistycznych. 

Z wyrazami szacunku 
Alicja Chybicka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




